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Fractie Stuk Onderwerp Motivering
CDA, 
HvB

A20, zie 
HIER

Brief zienswijzen van 
omwonenden op het nieuwe
AH-plan en
het participatieproces tot nu 
toe; onduidelijkheid, ruis en
onrust

Draagvlak is alles zei de wethouder onlangs nav 
het plan van de ontwikkelaar om 13 woningen 
boven AH in Bloemendaal-Dorp te bouwen. Nu 
blijkt dat het draagvlak er niet echt in zit, is de 
vraag: wat gaat het college doen? Dit mede gelet 
op ambtelijke capaciteit die ook voor andere 
projecten dringend nodig is. Wij willen in de 
commissie graag een debat voordat we doorgaan 
met dit project. Dus eerst echt de punten 
bespreken die inwoners hebben aangekaart. Wat 
vindt de raad hiervan?

HvB A9, zie 
HIER

Zienswijze ontwerpbesluit 
actualisatie 
omgevingsvergunning
milieu Circuit Zandvoort

Het college heeft een zienswijze ingediend bij 
ODIJ. De huidige geluidsvoorschriften staan het 
uitmiddelen van piekgeluiden toe en zijn 
gebaseerd op modelberekeningen. Gevolg is dat 
er formeel geen overtredingen zijn van de in de 
vergunning aangegeven waarden. Echter, in de 
praktijk wordt door de omgeving desondanks wel 
overlast ervaren. De actualisatie van de 
omgevingsvergunning biedt een kans om met een 
vernieuwde vergunning ook enige nadere eisen te 
stellen aan mitigerende maatregelen. Wij pleiten 
daarom ook voor een aanscherping van de 
mitigerende maatregelen in combinatie met het 
verlenen van de geactualiseerde 
omgevingsvergunning. Welke mitigerende 
maatregelen stelt het college concreet voor en 
wat zijn de mogelijkheden van de raad om 
geluidoverlast tegen te gaan of te bestrijden? 
Welk overleg vindt er hierover plaats met 
Zandvoort en hoe is dit ingepast in de 
Kennemeragenda, dwz in de samenwerking van de
gemeenten? Het geluidoverlast is toegenomen. Er 
zijn grenzen aan wat deze omgeving aan kan qua 
geluid van dit circuit.

HvB A10, zie 
HIER

Brief van Raad van State 
inzake 
Blekersveld/Gemeenteraad
Bloemendaal – niet tijdig 
beslissen.

Hoe kan de ontwikkelvisie worden besproken als 
er geen bestemmingsplanwijziging is 
doorgevoerd? Wat is de juridische status, wat 
kunnen we van deze procedure verwachten? Tot 
nu toe is de raad hier helemaal niet bij betrokken 
geweest, dwz niet bij de RvSt procedure. Wat 
heeft het college hieraan gedaan en hoe 
beïnvloedt dit de bouw van woningen daar straks?

HvB A11, zie 
HIER

Huurovereenkomst 
gemeente Bloemendaal-
Buurtvereniging
Overveen

Graag wil Hart voor Bloemendaal in de commissie 
samenleving met de collega’s spreken over de 
toekomst van de buurtvereniging met honderden 
leden nu de gemeente het huurcontract heeft 
gewijzigd en de buurtvereniging zich daarbij niet 
gehoord voelt door de wethouder. Het probleem 

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A11a-Huurovereenkomst-gemeente-Bloemendaal-Buurtvereniging-Overveen-2024000378.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/Gemeenteraad-Bloemendaal-niet-tijdig-be-2024000376.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A9-Zienswijze-ontwerpbesluit-actualisatie-omgevingsvergunning-milieu-Circuit-Zandvoort-2024000356.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A20Brief-zienswijzen-van-omwonenden-op-het-nieuwe-AH-plan-en-het-participatieproces-tot-nu-2024000407.pdf
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is het woordje minimaal dat volgens het bestuur 
van deze vereniging simpelweg zou moeten 
worden gewijzigd in maximaal. Daarnaast vragen 
wij ons af wat de bedoeling is van de 
huurverhoging als blijkt dat Welzijn Bloemendaal 
de huur ad EUR 12.000 betaalt en weer vergoed 
krijgt van de gemeente. Dat lijkt ons een tamelijk 
zinloze exercitie waar wij eerder ook het gesprek 
over hebben gevoerd in het kader van de 
subsidies en het rapport van de Rekenkamer 
hierover. Hoewel dat laatste niet direct een grote 
zorg oplevert voor het voortbestaan van de 
buurtvereniging, vragen wij ons wel af wat het 
beleid van subsidiering van Welzijn Bloemendaal 
oplevert tegenover deze buurtvereniging die 
wellicht ook wel heel graag de huur van de 
gemeente vergoed zou willen zien in de vorm van 
subsidiering. Het belangrijkste is voor ons toch dat
de buurtvereniging niet wordt bedreigd in het 
voortbestaan en dat in alle redelijkheid een 
huurcontract wordt opgesteld en getekend waar 
de buurtvereniging zich mee kan verenigen. 
Daarbij gaat het ons ook om de communicatie met
het bestuur van de buurtvereniging die op ons 
overkomt als ‘het mes op de keel’. Dat kan niet de 
bedoeling zijn. Redelijkheid en billijkheid staan 
voorop. Ook willen we graag eens een goed 
gesprek over wat nu precies de beweegredenen 
zijn waardoor dit zo is georganiseerd of bedacht. 
Heeft dit alles te maken met een 
bezuinigingsoperatie of is dit het gevolg van het 
inhuizen in de bibliotheek? Ook daar zijn we niet 
echt gelukkig mee. Kortom: graag een goed 
gesprek voordat hierin onomkeerbare narigheid 
uit voortkomt.

HvB A19, zie 
HIER, A21, 
zie HIER en 
C7, zie HIER

Diverse brieven inzake 
voetgangers en overhangend
groen

Hoe gaat het college om met de 
voetgangersbelangen, dwz wordt het advies 
opgevolgd? De beantwoording van de vraag van 
mevrouw Jeltes in C7 stemt tevreden, maar wij 
zouden graag zien dat er een plan van aanpak 
wordt gemaakt voor alle dorpen waar het 
overhangend groen voetgangers belemmert. Dit 
geldt met name voor de dorpenzone. Is er een 
concreet plan van aanpak mogelijk zodat periodiek
wordt gecontroleerd en gehandhaafd?

HvB C8, zie HIER Voortgangsbrief
Woonakkoord 2021-2025

Wij laten ons graag bijpraten door wethouder 
sociaal domein over de voortgang woonakkoord 
voor Bloemendaal.

HvB C13, zie Meerjarenprestatieafspraken Prestatieafspraken zien wij graag in en daarbij 

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/C8-Begeleidende-brief-voortgang-woonakkoord-2024000112.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/C7-TCG-342-Overlast-gevende-heggen-op-voet-en-fietspaden-2024000115.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A21a-Brief-inzake-Overhangend-groen-langs-voetpaden-en-stoepen-geanonimiseerd-2024000409.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A19a-Brief-inzake-Inbreng-voetgangersbelangen-Voorweg-winkelstraat-Bloemendaal-geanoni-2024000408.pdf
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HIER 2023-2026 Brederode
Wonen & Pré Wonen + 
huurdersverenigingen

willen we graag het debat voeren over de doelen 
die zijn gesteld, dwz voorwaarden en of dit 
voldoende aansluit bij de wensen van de raad.

ZB A22, zie 
HIER

Bijlage bij beantwoording 
woo-verzoek inzake 
herontwikkeling
Reinwaterpark Overveen

https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/A22-Bijlage-bij-beantwoording-woo-verzoek-inzake-herontwikkeling-Reinwaterpark-Overveen-2024000414.pdf
https://gemeenteraad.bloemendaal.nl/Documenten/C13-Brief-Meerjarenprestatieafspraken-2023-2026-Brederode-Wonen-Pre-Wonen-huurdersvere-2024000121.pdf

